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kuryr 17. února 2023

Hrůzný příběh: Od vrcholu kondice k přání zemřít – jak
vakcína proti COVID zničila život jednoho muže

infokuryr.cz/n/2023/02/17/hruzny-pribeh-od-vrcholu-kondice-k-prani-zemrit-jak-vakcina-proti-covid-znicila-zivot-
jednoho-muze

Adam Rowland měl slibně rozjetou kariéru, pracoval s

profesionálními sportovci na PGA Tour a v Premiership Rugby a svůj

čas dělil mezi USA a Velkou Británii. Nejlépe se v životě cítil na

začátku roku 2021, kdy dostal dvě dávky primární série vakcíny

AstraZeneca COVID-19.

Dnes 48letý Rowland nemůže pracovat, nemůže ležet a trpí řadou

potíží, které ovlivňují vše od zdraví jeho srdce až po zrak, včetně

zánětu osrdečníku, plicní embolie, těžké trombotické vaskulitidy a

cévní neuropatie.

V současné době žije odděleně od své ženy, zmešká většinu

rodinných událostí. Lékaři mu opakovaně říkali, že jeho těžká

zranění jsou „jen v jeho hlavě“, což ho přivedlo na pokraj sebevraždy.

Řekl, že objevení online podpůrných skupin pro stejně postižené

očkované osoby mu dalo novou chuť do života.

http://www.infokuryr.cz/n/2023/02/17/hruzny-pribeh-od-vrcholu-kondice-k-prani-zemrit-jak-vakcina-proti-covid-znicila-zivot-jednoho-muze/
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Rowland, který poskytl rozsáhlou dokumentaci na podporu svých

tvrzení, se o svůj příběh podělil s The Defender v exkluzivním

rozhovoru.

„Byl jsem nejsilnější v životě.“

Rowland předtím 16-17 let pracoval jako sportovní fyzioterapeut a

konzultant pro profesionální golfisty.

„Byl jsem na vrcholu své kariéry v profesionálním sportu, pracoval

jsem na PGA Tour s Jasonem Dayem a dalšími významnými golfisty.“

„V době, kdy COVID odstartoval, jsem pracoval v Americe a žil jsem

docela luxusním životním stylem. A pak jsem se rozhodl vrátit se do

Británie, protože jsem samozřejmě nevěděl, kdy se budu moci vrátit

do Británie, když tam nepojedu hned.“

Americká vláda vydala Rowlandovi zvláštní povolení k návratu do

země a k pokračování v práci. „Jakmile však začal fungovat program

očkování, musel jste být dvakrát očkován.“

Právě v této době – předtím, než se nechal očkovat – byl Rowland

podle svých slov „ještě zdatnější, než když mi bylo 18 let“, protože

„každý tréninkový program, který jsem připravil pro sportovce, jsem

si sám vyzkoušel, abych zjistil, jak je fyzicky náročný.“

„Takže jsem kvůli tomu cvičil šest nebo sedm dní v týdnu… Byl jsem

prostě tak fit, že jsem dokázal veslovat na veslařském trenažéru 18

minut, něco kolem pěti kilometrů. Na kole jsem dokázal ujet 20

kilometrů za méně než 30 minut. V jedné fázi jsem běžel 5 km za 21

minut.“

Mnohočetná zranění a stavy, které jsou považovány za „úzkost“

Rowland dostal dvě dávky vakcíny AstraZeneca COVID-19 v únoru a

květnu 2021. Tehdy se vše změnilo.
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„Velmi rychle po očkování jsem začal být dost nemocný. Do USA

jsem se už nevrátil.“ Po první dávce ještě šest měsíců pracoval, ale

kvůli pobytu v nemocnici si musel vzít hodně volna.

„Od té doby jsem nikdy nepracoval. Přišel jsem o práci a jsem

invalidní.“

Rowlandovy příznaky začaly „horečkou, jakou jsem ještě nikdy v

životě neměl. Čtyři dny jsem ležel v posteli.“ Horečka nakonec

ustoupila, ale několik týdnů jsem se cítil velmi slabě. Začal jsem

pociťovat příšerné bolesti v levé ruce a levé noze. A moje žena si

všimla, že jsem začal mít v posteli záchvaty… byly to v podstatě

neepileptické záchvaty.“

Příznaky se objevily do týdne od první dávky

Rowland se kvůli pandemii nemohl dostavit ke svému lékaři, a tak se

musel spokojit s telefonickou schůzkou. Lékař mu diagnostikoval

„úzkost“ a řekl, že to byl záchvat paniky – ne nepodobný tomu, co se

stalo jiným obětem očkování, jejichž stavy byly také připsány

„úzkosti“.

Rowlandův stav se stále zhoršoval. „Pět dní jsem nemohl spát,

protože záchvaty se opakovaly patnáctkrát až dvacetkrát za noc. Bylo

to strašné. Prostě jsem si nemohl lehnout.“

Rowland si vzal šest týdnů volno. Když však znovu mluvil se svým

lékařem, „řekl doktor, že je to úzkost a deprese, a nasadil mi

antidepresiva. Zkusil jsem tedy tyto léky a bylo mi po nich ještě hůř“.

Lékař Rowlandovi předepsal „tři nebo čtyři“ další antidepresiva, ale

žádné z nich nepomohlo. Nakonec mu lékař řekl: „Nevím, co pro vás

mám udělat, pošlu vás k psychiatrovi, protože se domnívám, že je to

něco jako duševní [problém].“ Rowland se začal léčit na psychiatrii.

„Nemyslel si, že by to bylo něco fyzického a ani my… Nemyslel jsem

si, že by to byla vakcína, protože jsem podstupoval různá očkování

celý život. Nepřišel jsem na to, že by to bylo vakcínou … nikdo to
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nepřičítal vakcíně.“

Rowland se nakonec vrátil do práce.

„Je mi čím dál hůř“

Jakýkoli pocit normality, který Rowland znovu získal, trval jen

krátce. Po podání druhé dávky vakcíny společnosti AstraZeneca „se v

mém životě rozpoutalo peklo“.

Rowland řekl listu The Defender:

„Bezprostředně po druhé vakcíně jsem jednou v práci omdlel. Doma

jsem omdlel … Bezprostředně po očkování se u mě objevila bolest na

hrudi. Objevila se u mě taková bolest na hrudi a závratě a potil jsem

se. Ta bolest byla strašná. Nemohl jsem dýchat. Myslel jsem, že mám

infarkt.“

Rowland byl převezen do nemocnice, kde mu řekli: „Nemůžeme u

vás nic najít. Myslíme si, že je to jen záchvat paniky,“ a byl poslán

domů.

Rowland nebyl s diagnózou spokojen, a tak se obrátil na kardiologa

na svém pracovišti a požádal o provedení elektrokardiogramu (EKG

nebo EKG). „Udělal mi tedy 24hodinové EKG … a v podstatě se

ukázalo, že moje srdce přechází do komorové tachykardie (VT), kdy

se mi motá hlava. Je to velmi nebezpečné a mohlo by to způsobit

náhlou smrt.“

Kardiolog Rowlandovi nařídil, aby výsledky tohoto vyšetření ukázal v

nemocnici pro případ, že by se tam měl vrátit.

„Uplynul další týden, měl jsem obrovské bolesti a závratě a prodělal

jsem další příhodu, kdy jsem opět málem zkolaboval.“ Ukázal

záchranářům výsledky EKG a byl převezen do nemocnice.

Tím však Rowlandovy potíže s lékaři neskončily.
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„Měla jsem vysoký D-dimer, takže mi začali hledat krevní sraženiny

na plicích a nechali si mě v nemocnici, nedovolili mi vstát z postele.“

„Stále si nemysleli, že je to vakcínou, když nemohli najít krevní

sraženiny… poslali mé EKG do specializované kardiologické

nemocnice… a přiměli je, aby se na EKG podívali. Nikdo si nemyslel,

že je to vakcínou.“

V důsledku toho byl Rowland propuštěn a bylo mu řečeno, že mu

bude „za pár týdnů“ provedena magnetická rezonance s očekáváním

nálezu kardiomyopatie. Magnetická rezonance však nic nezjistila.

„Lékaři byli velmi, velmi zmateni, co způsobuje tuto VT. Mysleli si, že

je to problém s nadledvinami, a pak mě poslali k endokrinologovi, a

tehdy začal můj strašlivý příběh s plynem a traumatem. Protože opět

nedokázali najít příčinu, a tak to pořád sváděli na úzkostné stavy.“

„A pak… bylo mi čím dál hůř. Objevilo se u mě rozmazané vidění,

vyrážka v obličeji, žloutenka a hučení v hlavě. Začala se mi objevovat

neuropatie rukou … některé prsty se mi už nenarovnají.

„Objevily se mi strašné bolesti pod oběma koleny… Necítím teplotu v

dolních končetinách. Odumřely mi nehty na nohou… Nemám v

nohách žádný puls.“

Z nemocnice byl propuštěn, ale každý měsíc se do ní vracel. Pokaždé

mu lékaři řekli: „Nemůžeme zjistit, co vám je.“

V červnu 2022 Rowland „zkolaboval se třemi plicními emboliemi“ v

plicích – ale když šel do nemocnice, opět mu řekli, že je to jen úzkost.

„Tak jsem řekl: ‘Podívejte se mi do očí. Zhubl jsem o dva kameny

[jeden kámen = 6,35 kilogramu]… Neodejdu z nemocnice, dokud

neuděláte další snímky a testy. Tohle rozhodně není úzkost.“

Udělali mu tedy scan plic a tehdy zjistili tři plicní embolie a „stovku

drobných embolů na plicích“.
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Rowland skončil na měsíc v nemocnici, kde mu diagnostikovali zánět

osrdečníku a řekli, že by zemřel, kdyby neobjevili embolii.

Od té doby Rowland řekl: „V nemocnici jsem strávil další čtyři

měsíce. A nyní mi byla diagnostikována těžká trombolytická

vaskulitida cév.“

To ale není vše, co je s jeho zdravím v nepořádku.

„Moje bránice nefunguje správně. Některé oční a obličejové svaly

nefungují správně a svaly na nohou nefungují správně… Udělali mi

něco, čemu se říká CPET [kardiopulmonální zátěžový test] a …

zjistili, že moje buňky ve svalech nedostávají dostatek kyslíku a živin.

„Čekám na cévního chirurga kvůli krvi – nedostává se mi do nohou a

svalů. Čekám také na návštěvu imunologa a dalšího hematologa,

protože beru tři léky na ředění krve a podle nich to nezabraňuje

správnému srážení krve.

„Myslí si, že se mi stále sráží krev. Chtějí, abych podstoupil speciální

test, při kterém mi odeberou krev, roztočí ji a odeberou krevní

destičky, a pak se podívají, jak moje krev reaguje na tři léky na ředění

krve, které beru, protože z nějakého důvodu neplní svou funkci.“

Rowland se k tomuto testu nedostal, protože podle britského

systému zdravotní péče „stát za něj nezaplatí“.

Snažil se získat test prostřednictvím soukromé zdravotní péče.

Mezitím mu lékaři říkají, že vidí, že je opravdu nemocný, „ale

nevíme, jak to zlepšit“, protože nevědí, co je ve vakcínách. Navrhli

mu, aby odcestoval do Německa, kde by se podrobil odborné léčbě.

„Jste 239. osoba, kterou jsme viděli s podobnými příznaky po
očkování“

„Poté, co jsem zkolaboval s krevními sraženinami a oni se mě snažili

poslat domů a já jsem řekl ‘ne, nikam nepůjdu, podvedli jste mě,

něco je špatně’, nakonec uznali, že to byla pravděpodobně vakcína.
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„Potřeboval jsem invalidní vozík a oni mě prostě propustili a řekli:

‘Vezměte si morfium, uvidíme se za čtyři nebo pět měsíců.’ A já na to:

‘Vždyť já ani nemůžu chodit, víte?’ A oni na to: ‘No, my vám

nemůžeme pomoct’.“

Rowland si sám vyhledal specializovanou nemocnici a soukromého

plicního lékaře, kterého navštívil v Londýně a přivezl si s sebou

snímky z vyšetření provedených v místní nemocnici.

„Řekl jsem mu: ‘Mám pocit, že umírám, můžete se podívat na moje

snímky a říct mi, jestli umřu, víte, v nejbližší době?’ Chci, abyste ke

mně byl upřímný, abych to mohla říct svým dětem. Podíval se na mé

snímky a řekl: ‘Nemyslím si, že bezprostředně zemřete na plíce … ale

je to stoprocentní poškození vakcínou’.

„Řekl: ‘Jste 239. člověk, kterého jsme viděli s podobnými příznaky po

očkování.’ A to bylo v jedné londýnské nemocnici… ‘Spíš se obávám,

že zemřete se srdcem, a potřebuji, abyste urychleně navštívil

některého z mých kolegů.‘“

Rowland tedy navštívil kardiologa, který mu řekl, že jde o „zcela jisté

následky očkování. Taková VT, jaká se u vás vyvinula, nevznikne

bezdůvodně. Je to určitě vakcína se vším, co se vám od té doby stalo“.

Lékař ho vyzval, aby okamžitě odjel na léčení do Londýna. „Tak mě

vzali na měsíc do Londýna a pak mi stanovili diagnózu… zjistili, že to

mám ve všech orgánech. Takže to mám postižené srdce, plice … také

mi diagnostikovali multisystémový zánětlivý syndrom.“

„V tuto chvíli jsem na steroidech kvůli zánětu osrdečníku,“ řekl.

„Beru dva různé léky na srdce, další na zánět osrdečníku [a] jeden na

mikrovaskulární anginu pectoris… a beru tři léky na ředění krve kvůli

srážlivosti a různé léky proti bolesti a podobně.“

Je to jako žít v pekle

„Neříkám to lehce, ale je to jako žít v pekle. Je to jako mučení a

nepřál bych to ani svému nejhoršímu nepříteli.“
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Říkal, že je do značné míry upoután na domácí lůžko a kvůli

problémům s dýcháním a bolestem na hrudi má potíže s chůzí.

„Protože mám záchvaty, když si chci lehnout, nemůžu spát v

normální posteli… Moje postel je upravená, takže je pod úhlem 45

stupňů, je to jako polo-sedět na židli, protože záchvaty se spustí, když

si lehnu.

„Nespím. Mám jen záchvaty. Každý den se bojím jít spát, protože ty

záchvaty jsou tak děsivé. A moje srdce někdy vynechá několik úderů

a na zlomek vteřiny se zastaví. A když se mi to stane, mám pocit, že

umřu.“

Rowlandovy bdělé hodiny nejsou o moc lepší

„Kvůli své bolesti a zranitelnosti nemohu v některých dnech dlouho

stát. Těžko si připravuji jídlo. Dokážu si udělat snídani a možná

oběd, když mám štěstí, ale večerní jídlo si uvařit nedokážu. Když jedu

do nemocnice, nikdy nevím, jestli budu schopen dojít z parkoviště do

vrátnice nemocnice …

„Některé dny mohu ujít velmi krátké vzdálenosti, 50 metrů, možná

100 metrů. Jsem opravdu, ale opravdu zadýchaný … bolest na hrudi

je tak silná, že nemohu jít dál. A dělá to šílené věci v mém srdci,

způsobuje mi to srdeční arytmii.“

Rowland má také rozmazané vidění a kvůli neuropatii rukou a

nemožnosti narovnat některé prsty má potíže s psaním.

Většinu dní musí „žít mezi čtyřmi stěnami domu“, řekl. „A pak občas,

když mám dobrý den, může pro mě přijet kamarád a vzít mě na

projížďku do nedaleké kavárny a dát si kávu. To je asi tak největší

potěšení, které v životě mám. Už nemůžu venčit svého psa. Nemůžu

vzít vnuka do parku, abych ho postrkoval na houpačce“.

Rowland uvedl, že kvůli tomuto napětí přišel o manželku a rodinu.

„Nemohli se o mě postarat,“ řekl. „Už dva roky jsem neměl vánoční

večeři s rodinou, protože jsem byl příliš nemocný.“
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Co se týče prognózy, Rowland uvedl, že jeho lékaři „nevědí, jak moc

se uzdravím, nebo jestli budu jen pomalu umírat, protože od té doby,

co jsem se zranil, se to postupně zhoršuje.“

„Ještě se mi neulevilo,“ řekl, „takže nevíme, co bude v budoucnu.“

Dostal jsem se do bodu, kdy jsem měl sebevražedné sklony

Vysvětlování, kterému byl Rowland vystaven ze strany několika

lékařů, nedostatek jednoznačných odpovědí a zpochybňování jeho

duševního zdraví ho přivedly na pokraj sebevraždy.

„Protože mi nevěřili… měl jsem pocit, že se zblázním,“ řekl. „A dostal

jsem se do bodu, kdy jsem měl chuť spáchat sebevraždu.“

Rowland uvedl, že mnoho lékařů, které navštívil, chtělo, aby „užíval

spoustu léků proti bolesti: morfin, oxycontin, pregabalin“. Řekl, že

jeho místní nemocnice je „docela šťastná, že mi může dávat morfium

a všechny ty další léky a nechat mě tak až do konce života“.

Nechce se vrátit k užívání mnoha léků, řekl a poznamenal, že

morfium „nefunguje… trochu zmírní bolest, ale nezbaví se jí“.

Rowland řekl listu The Defender, že „nebyl člověkem, který by

sledoval televizi nebo používal sociální média“. Sociální média však

Rowlandovi nakonec pomohla k novému životu.

„Jednoho večera jsem se přihlásil na Twitter. Nevím, co mě k tomu

vedlo. Bylo to v době, kdy jsem měl sebevražedné sklony. Našel jsem

tam člověka jménem Alex Mitchell z Velké Británie, který přišel o

nohu [kvůli zranění způsobenému vakcínou]. Začal jsem si s ním

povídat a on mi řekl: „To zní, že by to mohly být následky očkování.“

„Odkázal mě na podpůrnou skupinu UK COVID Vaccine Family.

Nemohl jsem tomu uvěřit, že existuje – myslím, že v té době bylo ve

Velké Británii v této skupině asi 600 lidí – a říkal jsem si: Všichni ti

lidé mají stejné příznaky jako já… Úplně mi to otevřelo oči.“
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„Od té chvíle bylo sice příjemné získat duševní podporu, ale stejně

jsem si uvědomil, že lékaři nemají ponětí, co dělají. Myslím, že to

způsobilo, že jsem se dostal z místa, kde jsem měl sebevražedné

sklony, [do místa], kde jsem teď chtěl bojovat o svůj život.“

Rowland uvedl, že začal vyhledávat specialisty, kteří se věnovali

pacientům s poškozením způsobeným vakcínou a věděli, že to není

jen v jejich hlavě, a věděli, jaké testy je třeba provést.

„Také jsem začal využívat Twitter, rozhodl jsem se, že musím

promluvit, protože jsem nechtěl, aby si někdo jiný prošel tím, čím si

procházím já.“

„Chtěl jsem varovat lidi, že pokud jim píchnou injekci o které budou

tvrdit, že je bezpečná, a něco se pokazí, není tu nikdo, kdo by jim

pomohl.“

Řekl, že potkal několik skvělých lidí, „kteří mě oslovili a nabídli mi

podporu“.

„Mám prostě radost z toho, že mohu mluvit s těmito lidmi a s lidmi,

kteří se mi snaží pomoci.“

Zároveň Rowland listu The Defender sdělil, že se „chystá jít právní

cestou“.

„Chci vědět… co mi způsobuje srážení krve a vaskulitidu. Zdá se, že

[lékaři] na to nejsou připraveni. Takže to je ta bitva, kterou vedu …

Chci dokázat, že jde o nedbalost, protože pak mi [britská] vláda bude

muset zaplatit soukromou léčbu, i když bude v zahraničí. Takže jde o

to, abych zůstal naživu,“ řekl.

Měl několik rad pro ostatní očkované osoby:

„Myslím, že první věc, kterou by měli udělat, je, aby netrpěli v

tichosti sami… aby důvěřovali svému tělu a své intuici. Takže pokud

vám lékaři bagatelizují vaše problémy, nepřijímejte to jen tak, zvlášť

když vám intuice říká něco jiného.
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„Vyzkoušejte dvojí přístup. Najděte si podpůrnou skupinu a ptejte se

lidí v této skupině. Oslovte i mě. Od toho tu jsem A pak také, pokud

vás váš lékař neposlouchá… vytiskněte si spoustu důkazů. Pokud vám

váš lékař nepomáhá, musíte si najít jiného lékaře, což vím, že není

tak snadné, ale nepřijímejte lékaře, který vám říká, že je to ve vaší

hlavě.“

Rowland vyzval oběti poškození očkováním, aby „vystoupily veřejně,

pokud na to mají sílu, protože jsou nás statisíce a pravděpodobně

miliony na celém světě“.

„Byli jsme součástí nejhoršího experimentu, jaký se podle mého

názoru kdy uskutečnil,“ řekl Rowland. „A myslím si, že to bude jako

přehrada, která se protrhne koncem roku 2023… Nemyslím si, že to

dokážou déle tutlat.“

ZDROJ
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